



مجلس أبوظبي للتعليم
Abu Dhabi Education Council
التعليم أولاً Education First

Date: 15 December, 2013
Ref: EDO/ 921

التاريخ: 15 ديسمبر 2013
الرقم: EDO/ 921

To: Private School Principals,

السادة/ مديري المدارس الخاصة المحترمين

Subject: The first time Enrollment age for students in Grades [KG1(FS2) , KG2(Y1) , G1(Y2)]

الموضوع: سن القبول للطلبة الجدد في الصفوف [KG1(FS2) , KG2(Y1) , G1(Y2)]

Dear Principals,

تحية طيبة وبعد،،،

Abu Dhabi Education Council appreciate your efforts in enhancing the education in the Abu Dhabi Emirates and are always keen to share with you the regulations as they are released.

إن مجلس أبوظبي للتعليم يثمن جهودكم المبذولة في رفع مستوى التعليم في إمارة أبوظبي ويحرص دائماً على إطلاعكم على القوانين فور صدورهما.

In this context, ADEC announces the specified ages to accept first time admission students into the above stated Grade and/or Year groups. The following table indicates the minimum age a student must attain on the prescribed date to be eligible for enrollment in the appropriate Grade and/or Year group of a school. The Admission Age criteria outlined in this circular is to be applied by all schools for the 2014-2015 academic year.

وفي هذا الإطار يعلن مجلس أبوظبي للتعليم عن السن المحدد لقبول الطلاب الجدد (المقبولين للمرة الأولى) في الصفوف أعلاه ، والجدول التالي يبين الحد الأدنى لسن القبول المطلوب للعام الدراسي 2014-2015 والذي يجب أن يطبق على جميع المدارس .

School start	School curriculum	Grade/Year	Minimum age
Sep. 1st	MOE & Foreign	KG 1/FS2	3 years and 8 months
		KG 2/Y1	4 years and 8 months
		G 1/Y2	5 years and 8 months
April 1st	Asian	KG 1	3 years and 8 months
		KG 2	4 years and 8 months
		G 1	5 years and 8 months
Jan. 1st	Bangladesh	KG 1	3 years and 8 months
		KG 2	4 years and 8 months
		G 1	5 years and 8 months

بدء العام الدراسي	منهاج المدرسة	الصف/السنة	أقل حد لسن القبول
1 سبتمبر	وزارة التربية والتعليم والمنهاج الأجنبي	روضة أولى KG 1/FS2	3 سنوات و 8 أشهر
		روضة ثانية/سنة أولى (KG 2/Y1)	4 سنوات و 8 أشهر
		الصف الأول/السنة الثانية (G 1/Y2)	5 سنوات و 8 أشهر
1 أبريل	المنهاج الآسيوي	روضة أولى	3 سنوات و 8 أشهر
		روضة ثانية	4 سنوات و 8 أشهر
		الصف الأول	5 سنوات و 8 أشهر
1 يناير	المنهاج البنغلادشي	روضة أولى	3 سنوات و 8 أشهر
		روضة ثانية	4 سنوات و 8 أشهر
		الصف الأول	5 سنوات و 8 أشهر



مجلس أبوظبي للتعليم
Abu Dhabi Education Council
التعليم أولاً Education First

Note: The above mentioned enrollment age does not apply to any current or transferring students. Implementation shall be gradual and as per the updates from ADEC.

ملاحظة : لا يُطبَّق سن القبول الوارد أعلاه على الطلبة المستمرين أو المنتقلين ويتم التطبيق تدريجياً وفقاً لآخر التحديثات من المجلس.

It is important and necessary that all of the above requirements are adhered to, with no exemption to admission age for students under the minimum admission age.

لذا نفيديكم بضرورة وأهمية الالتزام بما جاء أعلاه، وأنه لا يمكن الحصول علي استثناء من سن القبول لتسجيل الطلبة لمن هم دون الحد الأدنى لسن القبول.

Sincerely yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،


المهندس حمد علي الطاهري
المدير التنفيذي
قطاع المدارس الخاصة وضمان الجودة
Eng. Hamad Ali Al Dhaheri
Executive Director, Private Schools and Quality Assurance Sector

